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تعیین زمانبندی برای احداث پردیس سینمایی در مراغه

احداث پردیس سینمایی در مراغه به عنوان یک طرح مسکوت در هشت سال گذشته، بار دیگر و با پیگیریهای شهردار

این کهنشهر روی ریل اجرا قرار گرفت و برای آن زمانبندی هم تعیین شد.

به گزارش روابط عمومی ، سه شنبه جلسه ای به همین منظور و با حضور «نوید ناصر» مسئول حوزه هنری آذربایجان شرقی در محل فرمانداری برگزار شد و مسئولان استانی و محلی در خصوص نحوه

و روند اجرایی احداث این پردیس به توافق رسیدند.
البته این جلسه با سه سناریو شامل «بازسازی» سینما قدس، مکان یابی جدید و احداث در خیابان غفاری آغاز شد و در نهایت با توافق برای احداث آن در همان محل قبلی یعنی خیابان غفاری خاتمه

یافت.
انتظارات در گذشته برآورده نشده است

فرماندار مراغه در این جلسه بیان کرد: متاسفانه در حد صبغه فرهنگی مراغه، به انتظارات اهالی فرهنگ و هنر این شهرستان پاسخ داده نشده است.

«مرتصی مینویی» با انتقاد از اینکه تنها با نصب چند چراغ به راهرو اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی گالری ایجاد شده، اضافه کرد: توجه به زیرساخت های فرهنگی مطالبه اصلی اهالی فرهنگ و هنر

است.

وی با تاکید بر اینکه ظرفیت بالقوه فرهنگی و هنری در این شهرستان وجود دارد، ادامه داد: متاسفانه استعدادها به دلیل نبود زیرساخت ها به مرور زمان دچار افول می شود.

وی افزود: مسئولان مراغه برای احداث پردیس سینمایی پای کار هستند و شهرداری هم برای اعمال تخفیف در هزینه های صدور پروانه آمادگی دارد.

«مینویی» مراغه را شهر هنرمندان خواند و افزود: اهمیت احداث پردیس سینمایی باید در شهرستان تبیین شود؛ ضمن توجه به اینکه بازسازی سینما قدس یا تماشا به دلیل نبود فضای پارک خودرو،

هدررفت اعتبار است.

به گفته وی پردیس سینمایی مراغه پس احداث می تواند به اهالی شهرستان های جنوب آذربایجان شرقی نیز خدمات ارایه کند.

«نوید ناصری» مسئول حوزه هنری آذربایجان شرقی نیز با قدردانی از پیگیری های شهردار مراغه و تاکید استاندار، بیان کرد: مراغه فرصت طلایی برای توسعه در بخش سینما دارد و وجود فضای

پارکینگ اولویتی انکارناپذیر برای احداث پردیس سینمایی این شهر است.

وی با بیان اینکه احداث پردیس سینمایی مراغه چند سال قبل با سنگ اندازی یک عده معدود متوقف شد، افزود: اکنون پرونده احداث این پردیس روی میز قرار دارد و منابع مورد نیاز برای احداث آن

از محل فروش املاک حوزه هنری تامین می شود.

«ناصری» با بیان اینکه اکنون اولویت حوزه هنری توسعه فضاهای فیزیکی نیست، بیان کرد: با این وجود احداث پردیس سینمایی مراغه به دلیل همت و هماهنگی مسئولان و تامین اعتبار مورد نیاز

شرایط خاص دارد.

وی این را هم بیان کرد که اکنون اراده برای ساخت پردیس سینمایی مراغه وجود دارد و به زودی به همین منظور به تهران سفر می کند تا در خصوص برخی از مسایل اجرایی کسب تکلیف کند.

مطالبه مراغه در مورد احداث پردیس سینمایی به حق است

شهردار مراغه نیز گذشته پرطمطراق و وجود شخصیت های بزرگ فرهنگی و هنری همچون «عبدالقادر مراغه ای» در این کهن شهر را یادآوری کرد و گفت: مطالبه شهستان در مورد احداث این پردیس

به حق بوده و نام و آوازه «عبدالقادر» به تنهایی برازنده احداث یک پردیس است.

«شهرام مروتی» همچنین از مرحوم یدالله صمدی و بازیگر توانمند سینمای این شهرستان «هادی افتخارازده» هم یاد کرد و افزود: مراغه زمانی پنج سینما داشت اما اکنون از حداقل زیرساخت های

فرهنگی بهره می برد.

وی افزود: شهرداری نسبت به مساعدت برای احداث این پردیس متعهد است و علاوه بر تغییر کاربری زمین مورد نظر، پروانه فضای فرهنگی این ساختمان را نیز به صورت رایگان صادر می کند.

وی با ابراز گلایه از سنگ اندازی های گذشته، بیان کرد: احداث هشت هزار و ۵۰۰ مترمربع زیربنا در سال ۱۳۹۶ حدود ۱۷۰ میلیارد ریال هزینه داشت اما اکنون برای احداث حدود ۶ هزار مترمربع زیربنا

باید حدود ۷۲۰ میلیارد ریال هزینه شود.

وی از مسئولان حوزه هنری کشور خواست تا احداث این پردیس را به پیمانکاران محلی یا شهرداری بسپارند تا هزینه ها کاهش یابد و برای تهاتر سینما قدس هم اعلام آماگی کرد.

به گزارش روابط عمومی تاکنون سینماهای قدس و شهر تماشای مراغه چندین بار برای فروش و احداث پردیس سینمایی در این شهر قیمت گذاری شده اما تاکنون روند اجرایی آن آغاز نشده است.

سفر اخیر شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر مراغه به تهران و دیدار آنان با معاون اداری و مالی حوزه هنری کشور موجب شد تا احداث این پردیس بار دیگر روی ریل اجرا قرار گیرد.
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